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欢迎您！
恭喜您购买 Synology Remote 遥控器。本产品是设计用来与您的 Synology 
DiskStation 搭配使用。只要将 USB 喇叭或家用立体声音响接到 Synology 
DiskStation 上，您便可以使用 Synology Remote 遥控器来播放 Synology 
DiskStation 或 iPod 上存放的音乐，也可以收听网络广播电台。

 

喇叭或声音接收器
Audio Dock

遥控器

Audio Station

网络电台
iPod

音乐
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Synology Remote 概观

遥控器

功能按钮

导览按钮 

调高音量

降低音量

热键

重复播放

随机播放

Audio Dock

USB 2.0 埠

3.5 mm  
音讯插孔

S/PDIF

迷你 USB  
接头埠
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包装内容物
请检查包装盒内是否包含下列各个项目。

遥控器 x 1 迷你 USB 接线 x 1

钮扣电池 x 1

Audio Dock x 1 使用手册 x 1
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使用入门

连接 Audio Dock
1 将 USB 接线连接至 audio dock 的迷你 USB 接头埠。 

2 将 USB 接线的另一端连接至 Synology DiskStation 的 USB 埠。

3 将钮扣电池放入遥控器中。请确认有「+」的一面是面向上方。
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4 检查遥控器是否已经与 audio dock 正确配对。
• 如果您按下遥控器上的任何按钮时，audio dock 的蓝色 LED 指示灯开始闪烁，
即表示 Remote 已经与 audio dock 正确配对。

• 否则，请按下 audio dock 上的配对按钮。此时，LED 指示灯会亮起。同时按
下遥控器上的上一首 ( ) 及下一首 ( ) 按钮，直到蓝色 LED 指示灯开始闪
烁为止。

注意：如果在您按一次按钮时，遥控器的 LED 指示灯会连续闪烁 5 次，即表示遥控器
的电力不足。请使用 CR2032 型钮扣电池来更换遥控器内的电池。

连接喇叭
若要将声音输出设备连接至 audio dock 上，您可以选择下列的声音输出选项：

1 3.5mm 音讯插孔连头端口：可用来连接喇叭或耳机。

2 S/PDIF 连头埠：可用来连接数字音频设备，例如家用立体声音响。

3 USB 2.0 埠：可用来连接 USB 喇叭。

注意：

• DiskStation 会将 USB 喇叭视为预设的声音输出设备。若要使用 3.5mm 音讯插孔或 
S/PDIF 接头埠，请先中断 USB 喇叭与 DiskStation 之间的联机。

• 如需建议使用的 USB 喇叭，请造访 www.synology.com。

• 若要在使用 S/PDIF 时获得最佳的音质，请使用遥控器将音量调至最大。
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使用 Synology Remote 遥控器聆听音乐

管理音乐
如果这是您初次使用 DiskStation，或者您尚未启动 Audio Station，请依照下列
步骤的指示来启用 Audio Station：

1 登入 DiskStation Manager 3.0 ( 以下简称为「DSM」) 或以上版本。如果您使用
的不是 DSM 3.0 或以上版本，请下载最新的 DSM，位于：www.synology.com。

2 请前往主选单 > 控制面板 > Audio Station。勾选启动 Audio Station 2 复选框
并单击确定。系统会在 DiskStation 上建立「music」共享文件夹。

3 开启 [ 文件总管 ] 并将声音文件上传至 Synology DiskStation 上的「music」共
享文件夹。

4 现在您可以开始使用 Synology Remote 遥控器聆听音乐。

注意：如需更多 Audio Station 设置的相关信息，请参阅 DSM 的说明文件或使用手册。
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播放 Synology DiskStation 的音乐
1 请按下遥控器上的任何一个功能按钮来选择并播放音乐：

• Random100：聆听 DiskStation 随机选出的 100 首歌曲。

• Playlist：聆听播放列表中整理的歌曲。若要跳至下一个播放列表，请按住前
一首 ( ) 及下一首 ( ) 按钮，直到曲目变更为止。如需更多设置播放列表
的相关信息，请参阅 Audio Station 的说明文件。

• Radio：收听您在收藏区块中新增的网络电台。Audio Station 随附默认的网
络电台清单。如果您没有将任何广播电台加到我的喜爱中，则系统会串流播
送默认的网络广播电台。

• iPod：在 iPod 连接至 Synology DiskStation 的 USB 端口时，依照目录顺序播
放 iPod 中的歌曲。

2 Synology Remote 遥控器是在「USB 模式」下运作，使用 Synology DiskStation 
的 USB 埠上连接的设备播放音乐。若要以视觉方式进行交互式音乐播放，请展
开 Audio Station 右侧的队列面板。

注意：如需更多播放列表或网络电台的相关信息，请参阅 Audio Station 的说明文件或
使用手册。
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设置遥控器的热键功能
遥控器上有 4 个遥控热键。使用这些热键，您可以快速存取喜爱的播放列表、
智能型播放列表或网络电台。您可以使用两种方式设置这些热键：

方法 A：
1 使用遥控器播放任何播放列表中的音乐或网络电台时，请按住任何热键，直到
您听到 DiskStation 发出哔声为止。

2 目前使用的播放列表会存储为热键。

3 您可多按住对应的热键来立即播放该播放列表中的音乐。

方法 B：
1 从 DSM 操作接口中进入 Audio Station。

2 单击左侧面板上的播放列表、智能型播放列表或网络电台。可用的播放列表或
网络广播电台会显示在中央面板中。

3 在中央面板中，请以右键点按您想设为遥控器热键的播放列表或网络广播电
台。

4 在显示的选单中，请将您的鼠标移至设为 Remote 热键。画面上会显示子选单。

5 选择一个热键来进行设置。各个热键项目之前的圆点与遥控器上的热键按钮相
对应。

6 设置完成之后，您现在可以按下对应的热键来立即播放该播放列表中的音乐。

注意：针对网络电台，请以右键点按您想设为遥控器热键的广播电台。

更多信息
恭喜您！您现在可以开始使用 Synology Remote 遥控器了。如需更多信息或在
线资源，请造访 www.synology.com。

http://www.synology.com
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Synology Remote 遥控器规格
如需最新的产品规格，请造访  
www.synology.com

大小及重量

大小 ( 厚度 x 宽度 x 高度 ) ( 公厘 )
遥控器：115mm x 55mm x 14.3mm

Audio Dock：54.6mm x 54.6mm x 20.5mm

重量
遥控器：55g

Audio Dock：30g

Audio Dock 输入 / 输出接口

声音输出类型

3.5mm 立体声音讯插孔

光纤 S/PDIF 输出

USB 接口 ( 兼容于 1.1/2.0)

迷你 USB 接头埠 用来连接 DiskStation

声音质量
分辨率 16 比特立体声 DAC

取样频率 48/44.1 KHz

射频效能
频率范围 2.4GHz ~ 2.483 GHz

频道 16 多重声道

传输距离 30 公尺不限方向的射频讯号

电池 可更换的钮扣式锂电池 CR2032 3V

认证机构
CE、FCC



Federal Communication Commission Interference Statement
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference that 
may cause undesired operation.

This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in conjunction 
with any other antenna or transmitter. 

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules.  These limits are designed 
to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation.  This equipment generates uses and can radiate radio frequency 
energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may 
cause harmful interference to radio communications.  However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation.  If this 
equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which 
can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to 
try to correct the interference by one or more of the following measures:

1. Reorient or relocate the receiving antenna.
2. Increase the separation between the equipment and audio dock.
3. Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

audio dock is connected.
4. Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
FCC Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the 
party responsible for compliance could void the user's authority to operate this 
equipment.



LIMITED WARRANTY
Synology warrants that every hardware portion of the Products will be free 
from physical defects in material and workmanship within warranty period, or 
the Product will be repaired or replaced as determined solely by Synology. The 
Synology Remote has two years warranty from the purchase date. For more 
detailed information, please visit http://www.synology.com.

COPYRIGHT NOTICE
All title, copyright and other intellectual property rights in and to any Synology 
Products, the “Products” or ”Product” (including but not limited to product design 
and appearance, firmware, and any relevant media, images, photographs, 
animations, video, audio, music, text, and applets incorporated into the Products), 
the accompanying manuals and other documents, and on-line or electronic 
documents, if any, are owned by Synology Inc. Unless otherwise expressly 
licensed by Synology Inc. in writing, any provision of the Products does not 
represent any license of any of the above rights.

Copyright © 2010 Synology Inc.; All rights reserved.

TRADEMARK NOTICE
Synology and other names of Synology Products are proprietary marks or 
registered trademarks of Synology Inc. Microsoft, Windows series, and Internet 
Explorer are trademarks of Microsoft Corporation. Apple, Mac, Mac OS series are 
trademarks of Apple Computer, Inc., registered in the U.S. and other countries. 
Other products and company names mentioned herein are trademarks of their 
respective holders.

REVISIONS
Synology reserves all rights to revise or update its Products, other products, 
software, or related documentation without further notice.

Synology Inc. reserves the right to revise this publication and to make changes in 
the content hereof without the obligation to notify any person of such revision or 
changes.



P/N: 15-050320010
台湾印制
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